
Verslag jeugdraad 07/03/2022 

- Aanwezig:  

Kobe Bot en Noud Bollen (jeugdhuis Floere Bloes) 

Joren Bijdekerke, Layla Cauwenberghs en Kaat Deroo (chiro Werchter) 

Dries Schrijvers, Kato Happaerts en Wout Verbieren (scouts Rotselaar) 

Jannes Devesse (jeugdhuis Mena) 

Stijn Neefs (chiro Wezemaal)  

Hannah Buelens en Ben Tijsmans (scouts Heikant)  

Miek Meus, Julie Van Gestel en Lus Verduyn (scouts Wezemaal)  

Wannes Van Hassel en Brent Gomand (onafhankelijk) 

Yente Lodewijks, Michiel Bosmans en Dries De Vadder (bestuur jeugdraad) 

Nele Demuynck (schepen jeugd) 

Stef Legiers (coördinator jeugd) 

 

- Goedkeuring verslag december  

Het verslag wordt goedgekeurd door de aanwezige leden.  

Voorzitter Dries de Vadder geeft nog mee dat de evenementenkalender klaar is voor input en vraagt 

alle verenigingen hun reeds bekende evenementen op te schrijven zodat deze verwerkt kunnen 

worden. Het doel van de kalender is de verenigingen de mogelijkheid te bieden hun aanbod op 

elkaar af te stemmen.   

- Nieuwbouw jeugdhuis Mena  

De voorzitter van jeugdhuis Mena, Jannes Devesse, stelt de plannen voor de nieuwbouw van 

jeugdhuis Mena voor aan de aanwezige leden. Hij toon de maquette en het definitief ontwerp. Hij 

hamert op het belang van de locatie voor het openbaar vervoer en sociale controle. De keuze om in 

het centrum te blijven is er één van het jeugdhuis zelf.  

Opmerkingen leden:  

• Iedereen is enthousiast over het ontwerp. 

• Bij de bushalte voorkeur voor een metalen bankje.  

• Is er iets voorzien wanneer het jeugdhuis sluit voor de afbraak/ bouw? 

o Kerk in Rotselaar en het oude café naast het gemeentehuis worden voorgesteld.  

o De jeugddienst geeft aan dat we de opties bekijken, maar dat het een moeilijke 

opdracht is.  

• Schepen Demuynck benadrukt het belang van de multifunctionaliteit van de nieuwbouw: 

repetitieruimte/ vergaderlokaal.   

De jeugdraad geeft unaniem een positief advies over de nieuwbouw van het jeugdhuis.     

- Uitbreiding skatepark  

De jeugddienst stelt de definitieve plannen voor het skatepark voor en benadrukt het gelopen 

participatietraject met de skaters. De jeugdraad geeft aan dat als dit voldoet aan hun noden, dit een 

prima uitbreiding is.  

De jeugdraad geeft unaniem een positief advies omtrent deze uitbreiding.    

- Advies aanpassing politiereglement Openbare Orde Domein Ter Heide  



Aan het Politiereglement Openbare Orde Domein Ter Heide werd bij artikel 2 een zin toegevoegd: 

“Het is in Domein Ter Heide verboden om het water te betreden in de Natuurzone – viszone”.  

Voor ieders veiligheid is het verboden om het water te betreden, zeker in de visserzone. 

Zwemmen is enkel toegelaten in de zwemzone ‘de Plas’ wanneer de gemeente uitdrukkelijk de 

toelating heeft gegeven door het uithangen van een groene vlag en er redders aanwezig zijn. 

De periode waarin gezwommen kan worden, wordt jaarlijks vastgelegd door het schepencollege. 

De jeugdraad geeft, na bespreking tijdens de vergadering van maandag 7 maart 2022, aan het 

gemeentebestuur van Rotselaar een positief advies voor het aangepast Politiereglement Openbare 

Orde Domein Ter Heide. 

De jeugdraad geeft wel nog de volgende bemerking:  

‘Buiten het hoogseizoen vraagt de jeugdraad een uitzondering voor Rotselaarse jeugdverenigingen 

om met vloten het meer te mogen betreden.’  

De jeugddienst bezorgt dit advies met bemerking aan de sportdienst.  

- Varia puntjes 

Regenboogzebrapad:  

Schepen Demuynck geeft aan dat de vraag van de jeugdraad gelijk kwam met die van het 

Monfortcollege. De directeur van het Monfort staat alvast open voor een samenwerking met de 

jeugdraad, al lijkt een samenwerking met de leerlingenraad ook een optie. De schepen geeft aan dat 

het belangrijk is dat hierrond een beleid wordt gevoerd en dat we geen lege doos creëren.  

De jeugdraad denkt aan een gelijk kansen charter, een gelijke kansen fuif, … Ook wordt er kritisch 

gekeken: is het nodig om hier nog iets rond te doen? Wannes sterkt dat het belangrijk is hier mee 

aan de slag te gaan en stelt voor om hier een werkgroep rond te starten samen met Dries en Brent.  

Oordoppenactie:  

Michiel stelt de oordoppenactie en de korting bij leverancier Variphone voor. Bijkomend doet hij het 

voorstel om (een deel van) de projectsubsidie van 2021 hier mee voor te gebruiken.  

De opmerking wordt gemaakt of nog een extra korting via de projectsubsidie wel een meerwaarde is.   

Door het variapunt wordt bekeken wat we kunnen doen met de projectsubsidie. De jeugddienst 

geeft aan dat scouts Heikant gestart is met een Akabe-tak die op termijn moet invloeien in de 

reguliere werking van scouts Heikant. Het zou een mooie geste zijn om dit initiatief een duw(tje) in 

de rug te geven en ook fijn om mee in het nieuws te komen.  

Na een dialoog over de projectsubsidie stelt de voorzitter voor om 1/3de aan de oordoppenactie te 

besteden en 2/3de aan de Akabe-tak. De jeugdraad stemt hier unaniem mee in.  

Regionale uitwisseling jeugdraden:  

De jeugdraad in Herent organiseert een netwerkmoment op 19 april om 19u tussen jeugdraden uit 

de buurt en wij zijn uitgenodigd.    

Inschrijven is gratis en doe je via deze link.   

https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fforms.gle%2FvDZAoY8EDYwjoQQF9&data=04%7C01%7Cjeugd%40rotselaar.be%7C6a325cabef53433fb18d08d9fabd3731%7C516645057a3249c1b36dc1fcd38d9a7f%7C0%7C0%7C637816513739232173%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=Ns8gUp%2FGrUtlHuAxojjPkxVoLlHdiEyON%2FKG9hpiWYE%3D&reserved=0


Kaat, Miek en Dries tonen hier interesse in. Graag een kleine terugkoppeling op de volgende 

jeugdraad. 

 

Sensibiliseringsmoment brandkeuring:  

Michiel geeft aan dat chiro Werchter problemen ondervind met de brandkeuring. Zo zijn er o.a. 

branddeuren niet juist geplaats en waarschuwt hij andere verenigingen om zeker juist te informeren 

voor zaken zelf in handen te nemen. Hij stelt ook de vraag of er vanuit de gemeente een 

sensibiliseringsmoment kan georganiseerd worden. De jeugddienst heeft hiervoor contact 

opgenomen met de brandweerzone die vermoedde dat niet meer aan te bieden, maar reactie op 

mail laat nog op zich wachten. De jeugdraad/ verenigingen mogen zeker uitkijken naar een 

alternatief.   

Security fuiven:  

Michiel geeft aan dat security een grote kost is, maar dat het tegelijk nodig is op fuiven van dat 

kaliber (+400 personen). Is er budget binnen de gemeente om dit te financieren? De jeugddienst 

geeft aan dat de jeugdverenigingen al gebruik mogen maken van een mooi budget, dus dat het een 

kwestie is van fuiven anders te organiseren zodat de kost van de security makkelijker gedekt kan 

worden of dat er intern binnen de budgetten van jeugd gezocht wordt naar oplossingen. Er wordt 

ook gezegd dat security nodig is op kleinere fuiven. De jeugdraad vindt het een idee om de 

fuifcheque open te stellen om mee security te betalen. De jeugddienst geeft aan dat het budget van 

de fuifcheque minder dan €1000 per jaar bedraagt en in het leven is geroepen om meer gebruik te 

maken van sportoase ‘de Toren’ als fuifzaal en dient als decoratie, niet om vaste kosten mee te 

dekken.  

Gemeentelijke raad voor ontwikkelingssamenwerking en solidariteit (GROS):  

De GROS organiseert acties rond solidariteit en goede doelen. De vraag wordt aan de jeugdraad 

gesteld of er interesse is hun te vervoegen of acties te steunen vanuit de jeugdraad. De jeugdraad 

stelt voor dat ze zichzelf eens komen voorstellen om te kijken of er opties zijn. Michiel koppelt dit 

terug.  

‘Jeugd op nen hoop’:  

Scouts Heikant geeft aan dat er bij hen niet meer voldoende interesse is om ‘jeugd op nen hoop’ te 

organiseren dit semester gezien de drukke kalender in het eerste half jaar van 2022. De vraag komt 

of niet alle verenigingen betrokken kunnen worden. Uiteindelijk wordt beslist dat scouts Heikant 

bekijkt of het in het najaar ‘jeugd op nen hoop’ kan organiseren. Ze moeten dan wel rekening 

houden met de evenementenagenda.  

Buitenspeeldag:  

Joren stelt voor om eens samen te zitten met de verenigingen die geïnteresseerd zijn. Momenteel 

zijn chiro Werchter en scouts Heikant de enige jeugdverenigingen die hiervoor interesse tonen. De 

jeugddienst vindt het jammer en stelt de vraag waarom zo weinig animo is. De gemeente wil de 

initiatieven ondersteunen en het is een prima moment om positief in de buurt te komen en nieuwe 

leden enthousiast te maken. Het voornaamste argument blijkt de timing: veel studenten op kot, dus 

moeilijk om één woensdagnamiddag voldoende mensen te engageren.  



De jeugddienst zal scouts Heikant en chiro Werchter nog contacteren en verder ondersteunen bij de 

organisatie van de Buitenspeeldag.  

 

 

De Blok: 

Kaat vraagt of er al een locatie is voor ‘de Blok’. De jeugddienst heeft er goede hoop in dat de 

gemeenschappelijke zaal van nieuwbouwproject Zilverwit een oplossing biedt. De zaal is centraal in 

Rotselaar gelegen en heeft de nodige faciliteiten. Het is enkel nog bekijken of de timing haalbaar is.  

Openstellen van jeugdverenigingen voor vluchtelingen:  

Dries snijdt dit onderwerp aan en iedereen lijkt hiervoor open te staan. Schepen Demuynck geeft 

mee dat de verenigingen bij hun nationale zetel terecht kunnen om te kijken hoe dit 

verzekeringsgewijs mogelijk is. De jeugddienst communiceert hierover naar het dienstencentrum. 

Ook het speelplein zal opengesteld worden.  

Verhuur JH Floere Bloes (fuiven):  

Kobe komt nog terug op het discussiepunt van vorige vergadering omtrent de prijsstijging voor het 

huren van JH Floere Bloes. Hij kadert waarom, wat de beperkte meerwaarde is voor hun, etc. Wel 

hebben ze beslist de prijs te laten zakken van €500 naar €400.  

Jeugdhuis Mena begrijpt het standpunt van jeugdhuis Floere Bloes.  

AED Toestel:  

Yente stelt de vraag of er budget is voor AED toestellen, zeker wanneer de jeugdverenigingen op 

kamp gaan is dit een meerwaarde. De vraag is of dit mobiel bestaat.  

Schepen Demuynck geeft aan dat de gemeente geïnvesteerd heeft in 2 AED toestellen per 

deelgemeente.  

EHBO cursus:  

Er wordt aangegeven dat de verenigingen vaak niet goed weten hoe zaken aan te pakken (bv. Breuk 

pols). Is het aangewezen hier een cursus rond te volgen? Een draaiboek op te stellen? Al dan niet per 

vereniging of overkoepelend voor de jeugdraad? Het rode kruis in Werchter is mogelijks een partner. 

Wordt vervolgd volgende jeugdraad gezien het late uur en de concentratie op lijkt…  

 

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en bijdrage en sluit de vergadering af.   

  


